

領卡及郵遞指示 CARD COLLECTION & MAILING INSTRUCTION

請將信用卡送往 _____ 分行待本人領取
Please send the credit card(s) to _____ branch for my collection.

月結單形式 Statement

☐ 電子月結單 Electronic Statement
Email: _____

☐ 紙質月結單 Paper Statement

請將信件及月結單寄往 Please send correspondence & statement to my

☐ 住宅 Home ☐ 其他地址 Other Address: _____

推廣訊息 PROMOTIONAL MESSAGE

本人/吾等同意接收以流動電話/電子郵件渠道發出的信用卡推廣訊息。I/We agree to receive the credit card promotional information via my present contact by SMS/ Email Message.

☐ 是 Yes ☐ 否 No
(如閣下沒有選擇,即代表您並不拒絕以上述方式接收推廣訊息。
If you have not chosen, you default agree to receive by above channel.)

* 默認選項,如閣下未有選擇,將默認為該項。* is Default option. If you have not chosen, it will be default option.

注意事項 IMPORTANT NOTICE

1. 所有申請人(包括附屬卡申請人)必須為18至65歲之澳門居民,主卡申請人年薪須達鑽石卡:澳門幣25萬;世界卡:澳門幣15萬;白金卡、鈦金卡、金卡:澳門幣4萬。

All applicants (including the supplementary card applicants) must be Macau residents and aged 18 to 65 years, applicants with an annual income not less than: Diamond Cardholder: MOP250K; World Cardholder: MOP150K; Platinum / Titanium / Gold Cardholder: MOP40K.

2. 婦聯總會聯營卡只適用於澳門婦女聯合總會之會員申請,婦聯總會聯營卡鑽石卡只適用於澳門婦女聯合總會之專屬成員申請。

Macau Women Co-Branded Card is only applicable for the member of Associacao Geral das Mulheres de Macau ("Women Association") to apply, and the Macau Women Co-Branded Card (Diamond Card) is only applicable for the specific members of the Women Association to apply.

3. 福總銀聯鑽石卡只適用於澳門福建同鄉總會理事成員或指定人仕申請。
Fujian CUP Diamond Card is only for members of the board of directors and supervisor of Fujian Association and other designated person of Fujian Association.

4. 澳門城市大學聯營卡只適用於澳門城市大學職員、學生、校友、及其他指定人士申請。學生只可申請澳門城市大學銀聯白金卡。

CITY U Co-Branded Card is only applicable to the staff, student, alumni and other designated person of City University of Macau. Student is only available for apply the CITY U CUP Platinum Card.

5. 為使本行能儘快辦理閣下之申請,請附上下列各證明文件之副本:
In order to speed up your application, kindly enclosed copies of the following documents:

- 閣下及附屬卡申請人之身份證;Your I.D. card and that of any supplementary card applicant.
- 閣下最近3個月內之薪金證明文件,及最近3個月之銀行月結單或存摺證明(包括存摺內印有閣下姓名及賬戶號碼之首頁);Your latest 3 months' payroll advice, and your bank statement/passbook showing the last 3 months' activities (Including the inside cover page of your savings passbook which showing your name and account number).
- 閣下最近3個月內之現居住址證明,例如電費單、水費單、電話費單等;Your Latest 3 months' residential proof, e.g. electricity bill, water bill, telephone bill, etc.
- 閣下如獨資或合夥經營,請附上貴公司商業登記及最近的營業稅單。Business Registration Certificate and the latest Business Tax Demand Note, if you are a sole proprietor or a partner in a business.

6. 所有提交之文件(包括此申請表)概不退還。
Document supplied including this application form are not returnable.

註:1.銀行可能需閣下提供額外文件以作批核。2.銀行將不闡述有關拒絕接納申請信用卡之理由。3.本行保留更新、調整或取消本行信用卡所提供各項權益或優惠的權利而毋須另行通知。4.請將此申請表簽署後連同所需文件交回澳門國際銀行各分行。1.The Bank reserves the right to request additional documents for application approval.2.The Bank will not state the reason(s) for any unsuccessful application.3.The Bank reserves the right to update & cancel the benefits and offer provided by Luso Bank Credit Card without prior to applicant's consent.4.Please kindly submit the signed application form with the required documents to our branches.

申請澳門通信用卡聲明 TERMS & DECLARATION FOR MACAU PASS CREDIT CARD APPLICATION

☒ 本人/吾等同意開通澳門通卡,此卡不設按金,按澳門通卡發卡條款執行。
I/We agree to apply the Macau Pass Card, this card has no deposit, it is issued subject to the Terms & Conditions of Issue of Macau Pass Card.

☒ 本人/吾等同意開通澳門通「自動加值」服務,每日加值金額上限MOP500。
I/We agree to apply **Auto Top Up**; maximum auto top up amount is MOP500 per day.

*預設當餘額低於MOP10時觸發自動加值,每次MOP250,每日上限2次。
It is present to trigger Auto Top Up when the balance is lower than MOP10; MOP250 for each time, up to 2 times a day.

☒ 每次加值後由澳門通股份有限公司發出提示短訊至加值服務賬戶持有人之上述流動電話的提示短訊。(只適用於澳門及內地電話號碼)。

Notification SMS will be sent to the above number of Top UP Account Holder when the top up transaction was made. (Only for Macau and Mainland China Mobile No.)

聲明 Terms & Declaration

1.本人/吾等茲授權澳門通股份有限公司(下稱“澳門通公司”),由本人/吾等信用卡賬戶內支取款項繳付本人的澳門通自動加值費用予澳門通公司。2.如有關款項未能從本人/吾等之信用卡賬戶內支付,澳門通公司有權追討本人/吾等之有關費用。

3.如有任何令此申請表失效之變更,本人/吾等必須於該等付款前不少於十個工作天以書面形式通知澳門通公司。澳門通公司在尚未收到書面通知前,本申請表仍繼續有效。4.本人/吾等同意信用卡賬戶必須有效及保持良好信用狀態,否則澳門國際銀行股份有限公司(下稱“澳門國際銀行”)及/或澳門通公司有權拒絕或終止申請人的自動加值服務而毋須事先通知。5.本人/吾等聲明及確認,本申請表內提供的一切資料就本人所知所信均屬真實、準確及完全。6.澳門通信用卡為附有澳門通卡功能之信用卡,本人/吾等如簽署本申請表,即表示已細閱、明白及同意遵守本申請條款(包括由澳門國際銀行不時公佈之修訂)、澳門通卡發卡條款(上述條款可於澳門通客服中心索取或www.macaupass.com/agreement查閱)、澳門通自動加值服務協議、及有關個人資料收集聲明(包括由澳門通公司不時公佈之修訂)、同意使用自動加值服務、澳門通卡及電話短訊提示服務。7.本人/吾等知悉及同意於本申請獲批核後,本人/吾等之個人資料將連繫至此澳門通卡;8.且本人/吾等授權澳門國際銀行依照澳門通公司不時給予之指示而向澳門通公司付款,本人/吾等承諾遵

循澳門國際銀行信用卡持卡人合約並償付澳門國際銀行。

1.I/We hereby authorize Macau Pass S.A. to effect debit to my credit card account for settlement of my/our due including Macau Pass S.A. Auto Top Up. 2.Macau Pass S.A. will be entitled not to honor such payments should my credit card account not contain the necessary credit limited and I/We shall hereby be liable to settle all above mentioned outstanding expenses immediately to Macau Pass S.A. 3. Any variation or cancellation of this authorization has to be given by notice in writing at least 10 working days prior to the date on which the debit is made to my credit card account. This authorization shall remain valid unless such notice is given to and received by Macau Pass S.A. 4.I/We agree that authorization will be automatic invalid if the credit card account has been closed. 5.I/We hereby declare and confirm that all information in respect of me/us provided in this application form is true, accurate and complete to the best of my/our information, knowledge and belief. 6.Macau Pass Credit Card is a co-branded card with the Macau Pass Card function, I/We understand and agree that applying Macau Pass Credit Card will apply for the Macau Pass card and “Auto Top Up” function at the same time, and related functions and services cannot be cancelled afterwards and I/We also confirm that I/We have read and agree to be bound by the Terms of Application(as amended by Luso International Banking Limited from time to time), Terms & Conditions of Issue of “Macau Pass Card”(The above terms can be obtained at Macau Pass Customer Services Centers or refer to www.macaupass.com/agreement), the Auto Top Up Service Agreement, and the Statement relevant to Personal Information Collection (as amended by Macau Pass S.A. from time to time) in the use of Auto Top Up, the Macau Pass Card and Mobile SMS Alert Service.7.I/We acknowledge and agree that upon the approval of this application, my/our personal data provided in this application will be associated with this Macau Pass Card; 8.I authorize Luso International Banking Limited to pay Macau Pass S.A. in accordance with such instructions as it may receive from Macau Pass S.A. from time to time. I promise to reimburse Luso International Banking Ltd. subject to and in accordance with the Luso Bank Credit Card Cardholder Agreement.

主卡申請人簽署
Principal Cardholder Signature

附屬卡申請人簽署
Supplementary Cardholder Signature

申請人簽署 APPLICANT SIGNATURE

1.本人/吾等證實上述資料全屬正確無訛,並授權澳門國際銀行(「銀行」)向任何有關方面查證。2.本人/吾等知悉並同意銀行在處理有關信貸申請或進行相關貸後風險管理,例如信用卡申請、額度調整、或重組債務等情況,就本人/吾等的信用狀況作出評估,而向郵政儲金局營運的信貸資料平台申請本人/吾等的信貸報告,直至該等信貸業務關係完結為止。3.本人/吾等明白及同意上述申請之信用卡的使用受到澳門國際銀行《信用卡持卡人合約》及本申請表內容及條款,並確認已在貴行網站www.lusobank.com.mo取得《信用卡持卡人合約》並細閱,且知悉及同意《澳門國際銀行信用卡客戶服務收費表》內的收費項目;申請澳門通信用卡申請人並同意及遵守澳門通股份有限公司「澳門通」卡發卡條款(上述條款可於澳門通客服中心索取或www.macaupass.com/agreement查閱)、自動加值服務協議、有關個人資料收集聲明(包括由澳門通股份有限公司不時公佈之修訂)(如適用)。本人確認,銀行職員已清楚向本人提醒並解釋《信用卡持卡人合約》及收費表的條款內容,尤其是第20及33條的含義。4.本人/吾等知悉簽署此申請表申請福總聯營卡即代表(聲明本人)是澳門福建同鄉總會之會員/鄉親會員及/或其他相關分會會員(如有)。5.貴行毋須證實該等信用卡自動轉賬通知是否已交予本人/吾等。6.如因信用卡自動轉賬而令本人/吾等之賬戶出現透支或令現時之透支增加,本人/吾等願共同及個別承擔全部責任。7.如本人/吾等之賬戶沒有足夠款項支付信用卡授權自動轉賬,貴行有權不予轉賬,且貴行可收取手續費,並可隨時以一星期書面通知或通過手機銀行提出申請取消本授權書。8.本人/吾等取消或更改自動轉賬授權書之任何通知,須於取消或更改生效日最少七個工作天之前送予貴行。9.本人/吾等知悉若於領取卡12個月內取消信用卡,貴行有權於本人/吾等信用卡賬戶內扣除每張信用卡MOP/HKD300作為行政費用,費用的幣種將按信用卡幣種而定。10.本人/吾等同意並授權本行向其分行、母公司、附屬公司、聯營公司、銀行本身及其母公司或其合作夥伴在澳門或海外之監管機構或稅務機構或任何澳門或海外已承諾將有關資料保密處理之人士或實體透露有關本人/吾等在此所述或由銀行不時持有之資料作銀行信貸評估、債務追討、監管或履行法律責任及其他商業/銀行業務操作之用途。11.貴行有權隨時更改上述條款細則,而毋須預先通知本人/吾等。

1. I/We hereby confirm that the information given above is correct and complete and authorize the Bank to confirm this from any source that may be chosen. 2. I/We acknowledge and agree that the Bank will evaluate my/our loan status when processing the relevant loan application or conducting related post-loan risk management, such as credit card application, credit limit adjustment, or debt restructuring, etc., the Bank have to apply for access to my/our personal credit report from Credit Data Platform by Macao Postal Savings(Caixa Economica Postal), until such credit business relationships are concluded. 3.I/We acknowledge that the use of the above Credit Card(s) is/are subject to the terms and conditions of Luso International Banking Ltd. Credit Card Cardholder Agreement and the content & terms of this application; and I/We have read the “Luso International Banking Ltd. Credit Card Cardholder Agreement” from the Bank’s website www.lusobank.com.mo, and hereby confirm to all fee items listed in the “Luso Bank Credit Card Fee Schedule”; and applicants of Macau Pass Credit Card agree to be bound by the Terms & conditions of Issue of “Macau Pass Card” (The above terms can be obtained at Macau Pass Customer Services Centers or refer to www.macaupass.com/agreement), the Auto Top Up Service Agreement, and the Statement relevant to Personal Information Collection (as amended by Macau Pass S.A. from time to time) (if any). I hereby confirm that the Bank’s personnel have clearly reminded and explained to me the terms of the “Credit Cardholder Agreement” and the fee schedule, especially the meaning of Clauses 20&33. 4.I/We acknowledge who signed application to apply Fujian Association co-branded card is represented (declaring that I am) a member of Fujian District Natives Association of Macau and / or the relative association. I/We agree that to sign application (if any). 5. The Bank shall not be obliged to ascertain whether or not the notice of credit card auto payment has been given to me/us. 6. I/We jointly and severally accept full responsibility for any overdraft/increase in existing overdraft on my/our account as a result of any such transfer(s). 7. Should there be insufficient funds in my/our account to meet credit card auto payment hereby authorized, the Bank shall be entitled, in its discretion, not to effect credit card auto payment in which event the Bank may make the usual charge and that it may cancel this authorization at any time on one week’s written notice or cancel by mobile banking. 8. Any notice of cancellation or variation of credit card auto payment Authorization which I/We may give to the Bank shall be given at least seven working days prior to the date on which such cancellation/variation is to take effect. 9. I/We understand that if credit card is cancelled within 12 months, the Bank will charge your credit card account for MOP/HKD300 administrative fee of each card, the currency base on the currency of the credit card account. 10. I/We agree and authorize the Bank to disclose my/our data herein or data possessed by the Bank from time to time for purpose of credit assessment, debt collection, supervisory regulatory/legal requirement or other business/banking service operations to other offices/branches of the Bank, the Bank’s holding company, subsidiaries and affiliates and the supervisory authorities or tax authorities of the Bank and its holding company or its business counterparts in Macau or overseas and to any other persons/entities in Macau or overseas under a duty of confidentiality to the Bank. 10. Any change of the above terms and conditions may be imposed by the Bank from time to time without prior notice to me/us.

注意:請仔細閱讀後再簽名 IMPORTANT: PLEASE READ BEFORE SIGNING

主卡申請人簽署
Principal Cardholder Signature

簽署日期
Signature Date

附屬卡申請人簽署
Supplementary Cardholder Signature

簽署日期
Signature Date

CCDAP-202505

澳門國際銀行 信用卡申請表

Luso Bank Credit Card Application Form



澳門國際銀行
LUSO INTERNATIONAL BANKING LTD.

查詢熱線: 2872 5113
www.lusobank.com.mo

厦门国际银行集团成员 A Member of XIB Group

信用卡類型 TYPE OF CREDIT CARD REQUIRED

信用卡 Credit Card _____
(請註明信用卡名稱或編號Please give the credit card name or product code)

個人資料 PERSONAL DATA

身份證上之姓名 Name as per your ID Card :
(請以英文/葡文正楷填寫 English/Portuguese in Block Letters)

中文姓名:
Name in Chinese

出生日期:
Date of Birth

性別:
Sex

出生地:
Place of Birth

國籍:
Nationality

證件類別:
ID Type

證件號碼:
ID No.

聯絡電話:
Telephone No.

住宅電話:
Residential Tel. No.

電郵地址:
E-mail address:

婚姻狀況:
Marital Status

☐ 單身Single ☐ 已婚Married ☐ 離婚Divorced

☐ 其他Others: _____

教育程度Education Level:

☐ 大專或以上Post Secondary or above ☐ 中學Secondary

☐ 中學以下程度Below Secondary ☐ 其他Others: _____

住宅地址Residential Address (郵政信箱恕不接納P.O. Box not acceptable):

住宅資料 Residence Info

☐ 自置／按揭Mortgaged/Self-Owned ☐ 宿舍Quarters

☐ 租賃Rent ☐ 與父母同住Live with Parents

☐ 其他 Others: _____

每月供款/租金Monthly Installment / Rental :

職業 OCCUPATION

公司名稱:
Company Name

任職公司年期:
Years of Service

行業:
Nature of Business

公司電話:
Office Tel No.

職位:
Position

全年收入:
Annual Income

附屬卡申請人資料 SUPPLEMENTARY CARD

身份證上之姓名 Name as per your ID Card :
(請以英文/葡文正楷填寫 English/Portuguese in Block Letters)

中文姓名:
Name in Chinese

出生日期:
Date of Birth

性別:
Sex

出生地:
Place of Birth

國籍:
Nationality

證件類別:
ID Type

證件號碼:
ID No.

聯絡電話:
Telephone No.

住宅電話:
Residential Tel. No.

任職公司名稱:
Company Name

職位:
Position

住宅地址Residential Address (郵政信箱恕不接納P.O. Box not acceptable):

附屬卡信用限額
Supplementary Card Credit Limit

與主卡人之關係
Relationship with Applicant:

澳門幣MOP _____

如本表只申請附屬卡，請提供主卡卡號
For Supplementary Card application only, please provide the Principle Card No.

_____-_____-_____-_____

附屬卡將共用主卡的信用額度，若申請人沒有註明附屬卡信用限額，附屬卡將與主卡之信用額度相同，但以銀行最終審批為準。

One credit limit will be shared jointly by the principle and supplementary cards. If the credit limit of supplementary card(s) has/have not been specified by the principle cardholder, the supplementary card(s) shall share the same credit limit with the principle card. The credit limit of credit card shall be subject to final approval of the bank.

附加服務與聲明 ADDITIONAL SERVICES AND DECLARATION

☐ 銀聯信用卡消費密碼功能 UnionPay Credit Card Pin Transaction Function

☐ 主卡 Principal Card ☐ 附屬卡 Supplementary Card

(本人/吾等同意開通“信用卡消費密碼功能”，並於每次刷卡消費輸入信用卡密碼)
I/We agree open the “Credit Card Pin Transaction Function”, and use the credit card password for each purchase.

註：1.此服務只適用於銀聯信用卡。2.如未選擇此項功能之客戶，將默認為“信用卡消費簽名功能”。3.成功開啟此項服務後，如需要更改為“信用卡消費簽名功能”需額外收取MOP100行政手續費用。

Notes: 1. The service is only available for UnionPay credit card. 2. If you do not select this function, it will be defaulted to 'Credit Card Signature Transaction Function' 3. After successfully opening this service, if you need to change to “Credit Card Signature Transaction Function”, the bank will charge your credit card A/C for MOP100 being replacement card fee.

☐ 信用卡自動轉賬Auto-pay for Credit Card Payment

☐ 主卡 Principal Card ☐ 附屬卡 Supplementary Card

(本人同意於每月到期日以自動轉賬方式直接從本人於貴行開立的以下賬戶內扣除款項以支付信用卡戶口月結賬款。Please debit my account with the bank listed below on the monthly due date and make the following payment to my credit card.)

結賬方式Payment Method: ☐ 全數繳付 Full Payment * ☐ 最低付款 Minimum Payment

銀行賬戶號碼
Bank A/C No.

戶主姓名
Name(s) of Bank A/C Holder(s)

戶主簽署
Signature(s) of Bank A/C Holder(s)

1. _____

對應之信用卡賬戶幣別Corresponding Credit card A/C Currency : ☐ MOP ☐ HKD ☐ CNY

2. _____

對應之信用卡賬戶幣別Corresponding Credit card A/C Currency : ☐ MOP ☐ HKD ☐ CNY

3. _____

對應之信用卡賬戶幣別Corresponding Credit card A/C Currency : ☐ MOP ☐ HKD ☐ CNY

(請用留存銀行之印鑒簽署Please use signature filed with the bank)

註：1.持卡人可以為銀聯三幣信用卡每個幣種申請賬戶，每月到期日直接從各個幣種登記之自動轉賬銀行賬戶扣除款項作還款。如未為銀聯三幣信用卡每個幣種申請賬戶或結賬方式，將默認銀行賬戶1 (如有)為銀聯三幣信用卡以全數繳付方式清還所有幣種之結欠。
The cardholder can apply Bank Account for each currency of the UnionPay credit card; The Bank will debit Bank Account for each currency on the monthly due date and make the payment to UnionPay credit card. If you do not apply Bank Account for each currency or payment method, it will default Bank A/C (1) (if any) settle the balance in all currencies of UnionPay credit by full payment.

戶主聯絡電話:
Bank A/C Holder Contact Tel. No.

銀行專用 FOR BANK USE ONLY

S.V

App.

自動櫃員機功能 ATM FUNCTION

櫃員機螢幕指示語言 Language on ATM Screen

主卡 Principal Card ☐ 中文 Chinese ☐ 英文 English

附屬卡 Supplementary Card ☐ 中文 Chinese ☐ 英文 English

本人欲利用此銀聯信用卡透過自動櫃員機操作下列本人之澳門國際銀行賬戶。
I wish to link up my following Luso Bank account(s) with ATM facilities to my credit card(s) and agree to comply with all the terms and conditions governing the use of ATM service.

附加銀行賬戶(1)
Additional Bank A/C(1)

附加銀行賬戶(2)
Additional Bank A/C(2)

戶主姓名 A/C Name _____

賬戶號碼 A/C No. _____

戶主簽署 Signature(s)* _____
(請用留存銀行之印鑒簽署Please use the signature filed with the bank)

本人欲使附屬卡亦享有此便利

I wish to extend this facility to my supplementary card .

附加銀行賬戶(1)
Additional Bank A/C(1)

附加銀行賬戶(2)
Additional Bank A/C(2)

戶主姓名 A/C Name _____

賬戶號碼 A/C No. _____

戶主簽署 Signature(s)* _____
(請用留存銀行之印鑒簽署Please use the signature filed with the bank)

註：1.此服務只適用於銀聯信用卡。2.如上述戶口為聯名戶，此必須為其中一人單獨簽署有效之戶口，而各戶主均須簽署。3.您可在澳門、香港任何一部貼有「銀通」網絡的自動櫃員機，處理上述銀行賬戶的服務(包括提取現金、查詢戶口結餘等服務)，持卡人須遵守信用卡持卡人合約及有關使用國際通卡的合約條款。
Remarks: 1.The service is only available for UnionPay credit card. 2. If such account is a joint account, the account must be operated by either account holder and all account holders must sign. 3. You can operate the above Bank A/C through JETCO network ATM in Macau and Hong Kong (eg. cash withdraw and balance enquiry, etc.), the use of such Card shall be subject to the terms and conditions governing the use of Luso Card in addition to the Terms and Conditions contained herein.

銀行專用 FOR BANK USE ONLY

S.V.

App.

諮詢人(只適用於學生) PERSONAL REFERENCE(Applicable to Students Only)

姓名:
Name

聯絡電話:
Contact Tel. No.

關係:
Relationship